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Időpont: 2022. május 21. szombat 10:00 óra 

Helyszín: Magyar Sport Háza, I. emeleti konferenciaterem 

(1146 Budapest, lstvánmezei út 1–3.) 

Napirend: 

1. Elnökségi beszámoló 

2. Felügyelő Bizottság beszámolója a 2021. évről 

3. A 2021. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása 

4. A 2022. évi költségvetés tervezetének ismertetése és elfogadása 

5. Tisztségviselő választás 

6. Egyesületi kérelmek tárgyalása 

7. Alkoholfogyasztással kapcsolatos érvényben lévő szabályozási kérdések 
megvitatása 
8. Egyebek 

 

Jelen vannak a Magyar Darts Szövetség tisztségviselői és tagszervezeti képviselői, szavazati joggal 

összesen 42 fő. 

Balázs Gábor elnök 10:20 perckor megállapította, hogy 42 szavazati joggal határozatképes a 

Közgyűlés, és szerette volna megnyitni azt, azonban ezzel Tar Béla nem értett egyet, mivel indoklása 

szerint a kevés résztvevő miatt ha valaki az ülés közben távozik, már nem lesz határozatképes a 

Közgyűlés. Elnök úr szünetet rendelt el, és 10:55-re ismétlést kért. 

10:55-kor a szavazati joggal rendelkezők száma 44 fő. Balázs Gábor elnök 11:00 perckor 

megállapította, hogy 44 szavazati joggal határozatképes a Közgyűlés, és megnyitotta az ülést. 

Köszöntötte a résztvevőket, majd köszönetet mondott Ihász Veronikának a WDF-világbajnokságon 

nyújtott teljesítményéért, valamint gratulált Vereczkey Lajosnak a Hungarian Darts Show sikeres 

megszervezéséért és lebonyolításáért. 

Balázs Gábor indítványozta, hogy a Közgyűlés őt válassza meg levezető elnökének. Ezt követően a 

Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

1/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés Balázs Gábort, a Magyar Darts Szövetség elnökét választotta meg levezető elnökének. 

Levezető elnök úr javasolta, hogy a Közgyűlés Veress Grétát válassza meg jegyzőkönyvvezetőnek. Ezt 

követően a Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 



2/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés Veress Grétát választotta meg jegyzőkönyvvezetőjének. 

Levezető elnök úr Pajor Gábort és Török Lászlót javasolta a jegyzőkönyv-hitelesítői szerepkör 

betöltésére. Ezt követően a Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

3/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés Pajor Gábort és Török Lászlót választotta meg jegyzőkönyv-hitelesítőinek. 

Levezető elnök úr javasolta, hogy a Közgyűlés válassza meg Rábaközi Áront és Körmendi Mihályt 

szavazatszámlálóknak. Ezt követően a Közgyűlés 

43 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

4/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés Rábaközi Áront és Körmendi Mihályt választotta meg szavazatszámlálóinak. 

Simon Gábor a Félegyházi Darts Sport Egyesület képviseletében érdeklődött az edzőképzéssel és a 

versenylevezető tanfolyammal kapcsolatban. Elnök úr türelmét kérte, mert napirendi pontban 

szerepelt a kérdés megvitatása. 

 

1. napirendi pont: Elnökségi beszámoló 

Elnök úr röviden ismertette az elnökségi beszámolót a Közgyűléssel. A tagok részéről nem érkezett 

kérdés vagy észrevétel a beszámoló kapcsán. Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést az írásban 

megküldött és szóban kiegészített beszámoló elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés 

 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

5/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés elfogadta az Elnökség beszámolóját a 2021. évről. 

 

2. napirendi pont: Felügyelő Bizottság beszámolója a 2021. évről 

Kurucz Tamás, a Felügyelő Bizottság tagja szóban ismertette az írásban megküldött beszámolójukat. 

Elnök úr a beszámolót kiegészítette azzal, hogy az országos sportági szakszövetséggé válás okozta 

adminisztrációs problémák miatt voltak fennakadások a szerződések aláírásával kapcsolatban, 

valamint a kormányrendelet alapján járó 60 százalékos támogatást sem kaptuk meg, ezért 

keletkeztek plusz kiadások. 

A tagok részéről kérdés, észrevétel nem érkezett. Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést az írásban 

megküldött és szóban kiegészített beszámoló elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés 

42 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

6/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés elfogadta a Felügyelő Bizottság beszámolóját a 2021. évről. 

 



3. napirendi pont: A 2021. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása 

Elnök úr felvetette, hogy egyben ismertetné a 2021-es pénzügyi beszámolót és a 2022-es pénzügyi 

tervezetet, ezt a jelenlévők elfogadták. 

Elnök úr szóban ismertette először a 2021. évi pénzügyi beszámolót. 

Tar Bélának az volt a kérdése, hogy nem lenne-e gazdaságosabb, ha a szövetség nem adná át a 

versenylevezetési jogot másnak. Elnök úr válaszolt, szerinte az ÁFA miatt nem lenne jobb az a fajta 

megoldás. Valamint jelezte, hogy a kiadások nagy része az eddigi nehéz anyagi helyzet miatt ki nem 

fizetett számlák teljesítéséből kifolyólag keletkezett. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést a 2021. évi pénzügyi beszámoló elfogadására. Ezt követően a 

Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

7/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés elfogadta a 2021. évi pénzügyi beszámolót. 

Elnök úr szóban ismertette a 2022. évi pénzügyi tervezetet. 

Tar Béla érdeklődött, hogy miként fogja tudni a Magyar Darts Szövetség teljesíteni a Dreherrel kötött 

szponzori szerződést, ha a Darts Magazin nem indul újra, mivel tudomása szerint az abban való 

megjelenés a megállapodás egyik feltétele. Elnök úr elmondta, hogy a Darts Magazin konkrétan 

nincsen benne a szerződésben, egyébként is a reklám nagy részét az Ihász Veronikával kapcsolatos 

bejegyzésekkel lefedtük. Ezenfelül felhívta a figyelmet arra, hogy a műsor nem szűnik meg, csak a 

teljes pénzügyi stabilitás után fog újraindulni. 

Elnök úr a beszámolót kiegészítette azzal, amennyiben az ifi Eb-re nem érkezik támogatás, úgy azt a 

megtakarításokból lesz szükséges kivenni, de eddig minden évben kapott rá támogatást az MDSZ. 

Vereczkey Lajos hozzátette, hogy jelenleg két támogatási igény is benyújtás alatt áll, melyek két-

kétmilliós összeggel járulnának hozzá a költségvetés kiegyensúlyozásához. 

Tar Béla megkérdezte, hogy miért csökkent a szabadidős kártyák száma erre az évre. Elnök úr a 

kérdésre válaszolva kifejtette, hogy próbálják a játékosokat az egyesületi leigazolás felé terelgetni, 

valamint hogy a szabadidős kártya a koronavírus világjárványa alatt volt igazán népszerű, mivel annak 

birtokában tudtak edzeni menni az emberek akár uszodába vagy konditerembe is. 

Nem érkezett további kérdés vagy észrevétel a tagság részéről. Levezető elnök úr felkérte a 

Közgyűlést a 2022. évi költségvetés-tervezet elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

8/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés elfogadta a 2022. évi költségvetés tervezetét. 

 

5. napirendi pont: Tisztségviselő választás 

Elnök úr érdeklődött, hogy van-e helyszíni jelölés a megüresedett pozíciókra. Kurucz Tamás, a 

Felügyelő Bizottság tagja elnökségi tagnak jelölte Katona Dávidot. Katona úr a jelölést elfogadta, 

röviden be is mutatkozott a jelenlévőknek. 



Balázs Gábor a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság tagjának jelölte Rucska Józsefet és Ihász 

Veronikát. Ihász Veronika nem vállalta a pozíció betöltését összeférhetetlenségre hivatkozva, Rucska 

József elfogadta a jelölést. 

Pajor Gábor, a Soul Darts Club képviselője a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság tagjának jelölte 

Erdei Nórát. Erdei Nóra a jelölést elfogadta. 

Orosz András korábban e-mailben jelezte, hogy a Felügyelő Bizottság tagjának jelöli Vályi Attilát. 

Mivel Vályi Attila nem volt jelen, telefonon tudták elérni, hogy a jelölést elfogadja-e. Elfogadta. 

Több jelölés nem érkezett, ezért levezető elnök úr indítványozta, hogy kezdjék meg a voksolást a 

jelöltek elfogadásáról szokás szerint nyílt szavazással. 

 

Szántó Krisztina, a Global Fitness Sportegyesület képviselője nem értett egyet a nyílt szavazással, 

ezért elnök úr szavazásra bocsátotta a kérdést. Ezt követően a Közgyűlés 

 

43 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

9/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A betöltendő tisztségekre érkezett jelöltek megválasztása nyílt szavazással történik. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön Katona Dávid megválasztásáról elnökségi tagi 

pozícióba. Ezt követően a Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

10/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés megválasztotta Katona Dávidot határozott időre 2022. május 25. napjától 2023. július 

27. napjáig a Magyar Darts Szövetség elnökségi tagjának. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön Rucska József megválasztásáról a 

Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság tagi pozíciójába. Ezt követően a Közgyűlés 

40 igen, 4 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

11/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés megválasztotta Rucska Józsefet határozott időre 2022. május 25. napjától 2023. július 

27. napjáig a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság tagjának. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön Erdei Nóra megválasztásáról a Sportfegyelmi 

Fellebbviteli Bizottság tagi pozíciójába. Ezt követően a Közgyűlés 

41 igen, 3 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

12/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés megválasztotta Erdei Nórát határozott időre 2022. május 25. napjától 2023. július 27. 

napjáig a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság tagjának. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön Vályi Attila megválasztásáról a Felügyelő 

Bizottság tagi pozíciójába. Ezt követően a Közgyűlés 

44 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 



13/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés megválasztotta Vályi Attilát határozott időre 2022. május 25. napjától 2023. július 27. 

napjáig a Felügyelő Bizottság tagjának. 

 

6. napirendi pont: Egyesületi kérelmek tárgyalása 

Elnök úr ismertette e-mail-ben küldött – tagságfelfüggesztéssel kapcsolatos – javaslatát, miszerint 

egyedi méltányosság alapján eltekinthet a szövetség az éves tagdíj beszedésétől, amennyiben a klub 

nem kíván tovább a Magyar Darts Szövetség tagja lenni. 

Kurucz Tamás azt kérdezte, hogy a meglévő tartozás hogyan szerepel az elszámolásban. Elnök úr 

tájékoztatta, hogy a tartozás nem szerepel az elszámolásban. Tar Béla nem értette a kérdést, hogy 

miként lehet, hogy egy klub a tagságát szüneteltetni szeretné, de nem fizet éves tagdíjat: szerinte ha 

valaki kilép, ne csatlakozhasson újra a szövetséghez. 

Elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy hozzon döntést előterjesztett javaslatával kapcsolatban. Ezt 

követően a Közgyűlés 

35 igen, 1 nem és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

14/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

Az MDSZ Közgyűlése 2022. május 21-ei ülésén határozatban 2023. január 15-éig felhatalmazza az 

MDSZ Elnökségét, hogy a ténylegesen nem működő, de az MDSZ-ből kilépésüket nem kérvényező 

tagszervezetek esetén méltányosságból, egyedi kérvény esetén a fennálló tagdíjtartozást engedje el. 

Elnök úr ismertette másik előterjesztését is, miszerint a csapatbajnokságon szerzett indulási licenc 

átruházható legyen egyedi méltányosság alapján. 

Indoklás: 

A Sport Hotel Darts Club elnöke, Roznai István többször jelezte, hogy nagy eséllyel a 2023. évi 

versenyévadtól klubja tagjai a TAC szakosztályaként szeretnék folytatni sporttevékenységüket. Mivel 

jogilag nem olvadnak be, de a Sport Hotel Darts Club 2022. december 31-éig kilépést, a TAC 2023. 

január 1-jétől belépést tervez, a csapatbajnoki indulási jog kizárólag egyedi méltányossági 

kérelemmel adható át (örökölhető). Természetesen Roznai István tudatában van és vállalta, hogy az 

átigazolási és egyéb költségeket befizetik. 

Kiss Imre érdeklődött, hogy kell-e átigazolási díjat fizetni, elnök úr tájékoztatta, hogy igen. 

Katona Dávid megkérdezte, hogy ez jogilag új csapat lesz-e, elnök úr válaszolt, hogy igen. 

Mivel több kérdés és észrevétel nem érkezett a témához, elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy 

döntsön előterjesztése kapcsán. Ezt követően a Közgyűlés 

32 igen, 2 nem és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

15/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

Az MDSZ Közgyűlése 2022. május 21-i ülésén határozatban 2023. január 15-éig felhatalmazza az 

MDSZ Elnökségét, hogy tagegyesület kilépésekor egyedi kérelemben méltányolható kérés esetén a 

csapatbajnokság felsőbb osztályában megszerzett indulási jogot a játékosokat átigazoló csapat 

számára átadja. 



Elnök úr ezt követően röviden ismertette a Tar Béla által benyújtott írásos javaslatot valamint annak 

előzményeit. 

12:57 Szavazati joggal rendelkezők száma: 43 fő 

13:16 Szavazati joggal rendelkezők száma: 39 fő 

Tar Béla szót kért, és ő is elmondta álláspontját, miszerint azzal a kéréssel fordul a Közgyűléshez, 

hogy szólítsa fel az Elnökséget és az elnök urat, hogy tartsa magát az MDSZ alapszabályához, és ne 

hozzon olyan döntést, ami nem tartozik a jogkörébe. Azt, hogy fegyelmi vétség történt, nem vitatják. 

A Smile Darts Club elnöke több kérdést is kapott ezzel kapcsolatban, de a felek nem jutottak dűlőre, 

végül Marti György kérte, hogy szülessen végre döntés az üggyel kapcsolatban, ne rabolják egymás 

idejét. 

Ezek után Balázs Gábor szavazásra bocsátotta a következő kérdést: hatályon kívül kívánja-e helyezni 

az Elnökség döntését a Magyar Darts Szövetség Közgyűlése? Ezt követően a Közgyűlés 

18 igen, 12 nem és 10 tartózkodás mellett meghozta a következő 

16/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

Az MDSZ Közgyűlése hatályon kívül helyezi az MDSZ Elnöksége korábban hozott döntését, miszerint 

Nemes Tamást a csapatbajnokságban való részvételből kizárja. 

 

7. napirendi pont: Alkoholfogyasztással kapcsolatos érvényben lévő 

szabályozási kérdések megvitatása 

Elnök Úr ismertette, hogy az alkohol 2018 óta nem számít doppingszernek, ezért szeretné, ha ezzel 

kapcsolatban a későbbiekben döntés születne, hogy nálunk továbbra is tiltólistán maradjon-e. 

Pajor Gábor szerint mivel a darts hobbisport, több embert lehetne bevonzani a versenyeinkre, ha 

eltörölnénk az alkoholfogyasztással kapcsolatos tilalmakat. 

Török László szerint a darts sport, így nem fér bele, hogy a játékosok a versenyeken alkoholt igyanak. 

 

Balázs Gábor kérte a jelenlévőket, hogy hozzanak döntést ezzel kapcsolatban. Ezt követően a 

Közgyűlés 

30 igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

17/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés továbbra is fenntartja a jelenlegi versenyrendszer alkoholra vonatkozó szabályozását a 

Nemzeti Bajnokság és Magyar Kupa tekintetében. 

Elnök úr ismertette a jövő évi Csapatbajnokság felépítését, miszerint négy osztály lesz, majd kérte a 

jelenlévőket, döntsenek arról, hogy a negyedik osztályra is ugyanazok a szabályok vonatkozzanak-e, 

mint az első háromra például a dopping és az öltözködési kódex kapcsán. Ezt követően a Közgyűlés 

18 igen, 12 nem és 10 tartózkodás mellett meghozta a következő 

18/2022.V.21 KGY számú határozatot: 

A Közgyűlés a Csapatbajnokság negyedik osztályában játszó csapatokkal is ugyanazokat a 

szabályokat tartatja be, mint az első három osztály résztvevőivel. 




